

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 21 mars 1914, a.m.

Son Honneur le Maire Lavallée, Président. Tous présents.

1.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$49,994.10, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—(18675) Soumise une communication de M. L. A. Amos, informant le Bureau que la caserne de pompiers No 25 rue Drummond, est terminée, et que l'entrepreneur désire faire visiter ladite caserne, en vue de son acceptation par la Ville.

Résolu: De référer au Chef du Département des Incendies, et à l'Inspecteur des Bâtiments, pour rapport.

3.—(18215) Soumis un rapport de l'Assistant-Ingénieur en Chef, sur une offre de M. P. J. Kennedy, de louer de la Ville un certain terrain situé sur la rue des Seigneurs.

Résolu: De demander à l'Ingénieur en Chef de faire rapport sur les dimensions de ce terrain, et l'endroit où il est situé.

4.—Le Bureau prend en considération les soumissions reçues pour le contrat No 4, bassin de filtration, et il est

Résolu: D'accorder le contrat aux plus bas soumissionnaires, MM. F. J. Jago Company, Limited, au prix de \$159,500, terrassement additionnel \$1.25 la verge cube, béton additionnel \$16.00 la verge cube, de prier Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité de signer le contrat à intervenir, et d'autoriser la remise des dépôts aux soumissionnaires qui n'ont pas obtenu le contrat.

5.—Le Bureau prend en considération les soumissions reçues pour la construction d'un bain dans le quartier Saint-Joseph, et il est

Résolu: D'accorder le contrat au plus bas soumissionnaire, M. L. Langevin, au prix de sa soumission, soit \$35,000, de prier Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité de signer le contrat à intervenir, et d'autoriser la remise des dépôts aux soumissionnaires qui n'ont pas obtenu le contrat.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 21st March 1914, a.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée, Chairman; all the members of the Board.

1.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$49,994.10, as per certified list.

Resolved: That payment of same be authorized.

2.—(18675) Submitted a communication from Mr. L. A. Amos, informing the Board that No. 25 Fire Station, Drummond street, is completed, and that the contractor desires that the said station be inspected with a view of having the same accepted by the City.

Referred to the Chief of the Fire Department and to the Building Inspector for a report.

3.—(18215) Submitted a report from the Asst.-Chief Engineer anent the offer from Mr. P. Kennedy, to rent to the City a certain lot of land situated on Seigneurs street.

Resolved: That the City Engineer be requested to make a report showing the dimensions and location of the lot.

4.—The Board considered the tenders received for No. 4 contract, filtration basin, and it was

Resolved: That the contract be awarded to the lowest tenderer, Mr. F. J. Jago Company, Limited at the price of \$159,500 (additional earthwork \$1.25 per cubic yard, additional cement \$16.00 per cubic yard); that His Worship the Mayor and the City Clerk be requested to sign the contract to be entered into, and that the refund of deposits to the unsuccessful tenderers, be authorized.

5.—The Board considered the tenders received for the construction of a bath in St. Joseph Ward, it was

Resolved: That the contract be awarded to the lowest tenderer, Mr. L. Langevin, at the price of his tender, i.e.: \$35,000, and that His Worship the Mayor and the City Clerk be authorized to sign the contract to be entered into and that the refund of deposits to the unsuccessful tenderers be authorized.